
SPRAWOZDANIE Z PRAC KOMISJI DRÓG, BEZPIECZEŃSTWA I PORZĄDKU 

ZA MIESIĄC CZERWIEC 2019 R. 

 

Komisja w czerwcu spotkała się 3-krotnie pracując zgodnie z planem pracy komisji. 

Komisja pierwsze spotkanie miała 6.06.2019 i obradowała wspólnie z Komisją Budżetową na 

temat koncepcji lokalnego transportu zbiorowego w Gminie Kąty Wrocławskie. 

Następnie już samodzielnie debatowała w sprawach: 

        - oceny estetyki i czystości na terenie miasta i gminy Kąty Wrocławskie oraz wizytowała 

w remizach OSP gdzie omówiono najbardziej gorące potrzeby z zakresu Ochrony 

Przeciwpożarowej Gminy. Zapoznano się z warunkami bytowymi, sprzętowymi i potrzebami 

remontowymi. 

        - omówiono obecny stan założeń technicznych i ekonomicznych w zakresie budowy 

gminnego monitoringu . 

        - zapoznano się z odpowiedzią Komendanta Miejskiego Policji na apel Rady Miejskiej. 

Głosowano nad dwoma wnioskami: 

1. wniosek radnego J. Wojciechowskiego o przeprowadzenie konsultacji projektu koncepcji 

transportu zbiorowego w oparciu o obowiązującą uchwałę Rady Miejskiej (0 za, 5 przeciw, 3 

wstrzymujące) 

2. wniosek radnej A. Skórczak o uzyskanie opinii mieszkańców i podjęcie dyskusji publicznej 

nt. koncepcji zintegrowanej komunikacji gminy Kąty Wrocławskie (8 za, 0 przeciw, 0 

wstrzymujących) 
 

Następne spotkanie komisja miała 18.06.2019 gdzie: 

      - zapoznała się z planem inwestycji drogowych na rok 2020 w zakresie chodników i 

nakładek. Była to wstępna analiza potrzeb, wniosków mieszkańców i inwestycji, które powinny 

być zrealizowane w 2020 r. Temat będzie kontynuowany w miesiącu październiku gdzie 

zostanie przedstawiona wstępna lista inwestycji chodnikowych i nakładek w gminie, 

      - została przedstawiona przez Wydział Dróg i Transportu analiza sieci dróg istniejących i 

planowanych do realizacji w kontekście rozwoju Gminy, 

      - zapoznała się z odpowiedzią na interpelację radnego Jerzego Osińskiego w sprawie 

mostu w Bogdaszowicach oraz pismem od Inter Broker, które omawia ubezpieczenie tej 

przeprawy wodnej. Okazało się, że drogi i mosty nie zostały objęte ubezpieczeniem. 

      - przedstawiono kompletny dokument „Koncepcji komunikacji Gminy Kąty Wrocławskie”. 

Następnie komisja głosowała nad 2 wnioskami: 

1. wniosek o opracowanie programu rozwoju i modernizacji dróg transportu rolnego na terenie 

Gminy. 

2. wniosek o rozważenie możliwości budowy i zgłoszenia o dofinansowanie trzech dróg w 

ramach programu budowy dróg transportu rolnego: Smolec-Kębłowice, Smolec - Sadków, 

Smolec- Małkowice (radny Krzysztof Bujak) 

Trzecie spotkanie miało miejsce 27.06.2019 gdzie: 

      - opiniowano dokument „Koncepcja zintegrowanej komunikacji Gminy Kąty 

Wrocławskie”  (7 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących) 

     - zapoznano się z pismem z Policji o fundusze na dodatkowe patrole oraz głosowano nad 

uchwałą dotyczącą nadania ulicy w Szymanowie (7 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących) 

     Komisja w miesiącu sierpniu  planuje spotkać się 13.08.2019. 

 

Przewodniczący Dróg, Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego 

                                         Piotr Sobko 


